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Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  07. 12. 2022 

Číslo:  3655/2022/OF-53673 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

tajomník komisie 

email: martin.sokol@vucke.sk 

telefón: 055/7268 158 

   

 

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 1. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 06. 12. 2022 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, zasadacia 

miestnosť č. 242 (1. poschodie) 

 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Voľba podpredsedu Finančnej komisie Zastupiteľstva KSK 

3. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2025 

4. Zabezpečenie úverových zdrojov na predfinancovanie nenávratných finančných príspevkov 

súvisiacich so schválenými projektmi realizovanými z fondov Európskej únie, Finančného 

mechanizmu EHP, Nórskeho finančného mechanizmu, Švajčiarskeho finančného mechanizmu a 

Štátneho rozpočtu Slovenskej republiky 

5. Aktualizácia uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 364/2020 zo dňa 30. 

apríla 2020 o poskytnutí návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre obchodnú spoločnosť 

Hmotné rezervy Košického samosprávneho kraja, s.r.o., Strojárenská 3, 040 01 Košice, IČO: 

45 424 462 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN KSK č. 18/2022 o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, 

materských škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho 

kraja 

7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN KSK č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a v školských zariadeniach 

8. Rôzne 

9. Záver 
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K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Predseda komisie - pani poslankyňa Kovačevičová privítala prítomných členov 

komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 15  členov komisie je prítomných 8 členov 

komisie, čo je  nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 1. rokovaní komisie ospravedlnili: p. Sačko, p. Domik, Mgr. Gergely Papp, Ing. 

Lasky. 

 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Bol doplnený bod rokovania s názvom: Poriadok odmeňovania zamestnancov Košického 

samosprávneho kraja zaradený za bod č. 7. Nasledujúce body boli prečíslované. 

 

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Požiadal členov komisie 

o hlasovanie o doplnení programu rokovania o bod č. 8 „Poriadok odmeňovania zamestnancov 

Košického samosprávneho kraja“. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 8 

Za: 8                                        Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o doplnenom programe rokovania. 

 

Uznesenie č. 1/2022 
Komisia schvaľuje program 1. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 8 

Za: 8                                        Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Voľba podpredsedu Finančnej komisie Zastupiteľstva KSK 

Vyjadrenie: Predsedníčka navrhla za podpredsedu komisie Ing. Kokardu. Ing. Kokarda návrh prijal. 

 

Diskusia: K bodu nebola diskusia. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 2/2022 
Komisia volí za podpredsedu finančnej komisie Ing. Jána Kokardu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 8 

Za: 7                                       Proti: 0                                    Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 3 

Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2023 – 2025 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Lipovská – vedúca referátu rozpočtu 

 

Diskusia: Predseda otvoril k uvedenému bodu diskusiu do ktorej sa zapojil hlavný kontrolór (Ďalej 

len HK)  Ing. Hudák. Skonštatoval, že stanovisko HK je súčasťou návrhu rozpočtu a je pripravené. 

HK odporúča zastupiteľstvu  návrh rozpočtu schváliť. 

Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček, ktorého zaujímala rezerva na projektové zámery, kapitálové 

výdavky prechádzajúce do ďalšieho roka a chýbala mu bližšia špecifikácia týchto položiek 

v textovej časti návrhu rozpočtu. Na jeho otázky odpovedala Ing. Lipovská. Do diskusie sa zapojili 

aj PaedDr. Kallová, Ing. Matoušek, a p. Rečka, ktorý upozornil na to, že je potrebné návrh rozpočtu 

schváliť, aby KSK nešlo do rozpočtového provizória a skonštatoval, že v roku 2023 bude viacero 

rozpočtových opatrení. 

Z diskusie vyplynul návrh na uznesenie od Ing. Polačeka: Žiada Úrad KSK  pripraviť a predložiť na 

najbližšie zastupiteľstvo KSK upravený položkovitý rozpočet investičných akcií na rok 2022. 

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie Ing. Polačeka 

a následne o pôvodnom návrhu na uznesenie. 

 

 

Uznesenie č. 3/2022 
Komisia žiada pripraviť a predložiť na najbližšie zastupiteľstvo KSK upravený položkovitý 

rozpočet investičných akcií na rok 2022. 

 

Hlasovanie č.4 

Prítomní: 11 

Za: 11                                       Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 4/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 11 

Za: 11                                       Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Zabezpečenie úverových zdrojov na predfinancovanie nenávratných finančných príspevkov 

súvisiacich so schválenými projektmi realizovanými z fondov Európskej únie, Finančného 

mechanizmu EHP, Nórskeho finančného mechanizmu, Švajčiarskeho finančného mechanizmu a 

Štátneho rozpočtu Slovenskej republiky 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Sokol, poverený riadením odboru financií 
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Diskusia: Do diskusie sa prihlásil Ing. Polaček a požiadal o predloženie zoznamu investičných 

akcií, ktoré majú byť predfinancované z predmetného úveru. Termín: najbližšie zasadnutie 

Zastupiteľstva KSK.  

HK upozornil členov komisie, že tento úver nevstupuje do celkovej zadlženosti. 

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 5/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 10 

Za: 10                                       Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5 

Aktualizácia uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 364/2020 zo dňa 30. 

apríla 2020 o  poskytnutí návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre obchodnú spoločnosť 

Hmotné rezervy Košického samosprávneho kraja, s.r.o., Strojárenská 3, 040 01 Košice, IČO: 

45 424 462 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ing. Jana Béreš Furmanová MBA, LLM, zástupca riaditeľa 

a konateľka obchodnej spoločnosti Hmotné rezervy Košického samosprávneho kraja, s.r.o. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček s nesúhlasom s tvrdením, že obchodná spoločnosť 

Hmotné rezervy Košického samosprávneho kraja, s.r.o. vznikla s tým, že nemá vytvárať zisk. 

Diskusia medzi členmi komisie prebiehala takisto aj o výške finančnej výpomoci a mesačných 

prevádzkových nákladoch. Do diskusie sa zapojili aj Ing. Lesňák,  Ing. Matoušek, RNDr. Ruttkay, 

Ing. Mgr. Kovačevičová, Ing. Kokarda, PaedDr. Kallová a p. Rečka. Na ich otázky odpovedala 

JUDr. Ing. Béreš Furmanová.  

 

Záver: Predseda komisie diskusiu uzavrel a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 6/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 11 

Za: 8                                       Proti: 0                                    Zdržal sa: 3 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja ktorým sa mení a dopĺňa 

VZN KSK č. 18/2022 o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských 

škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Mgr. Andrea Gajdošová, vedúci referátu technických činností a 

investícií 
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Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Polaček.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 7/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 11 

Za: 11                                       Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa 

VZN KSK č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských 

zariadeniach 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Mgr. Andrea Gajdošová, vedúci referátu technických činností a 

investícií 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček. Zaujímalo ho, či nie je v rozpore so zákonom, ak 

výšku určuje riaditeľ zariadenia a nie zriaďovateľ. Mgr. Gajdošová ozrejmila, že zriaďovateľ určuje 

výšku poplatku formou rozpätia – teda minimálnu a maximálnu výšku úhrady. Riaditeľ organizácie 

má v kompetencii v tomto rozpätí určiť výšku úhrady v závislosti od kvality ponúkaných priestorov.  

Do diskusie sa zapojil aj p. Rečka a Ing. Matoušek. Z diskusie vyplynula otázka na preverenie pre 

OSK, či deti od 5 rokov nemajú mať nárok na poskytované služby bez poplatku. Členovia komisie 

sa dohodli na vypustení slov „a schváliť“ z uznesenia komisie. 

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 8/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 11 

Za: 10                                       Proti: 0                                     Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8 

Poriadok odmeňovania zamestnancov Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Vlasta Michaľovová, právnik PPOdd 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček. Na jeho otázky mu odpovedala JUDr. Vlasta 

Michaľovová. 

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 
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Uznesenie č. 9/2022 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 9 

Za: 9                                       Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

K bodu č. 9 

Rôzne  

 

Diskusia: V bode rôzne sa členovia komisie dohodli, že sa zasadnutia komisie budú konať 

vo štvrtky o 9:00 hod. najbližšie rokovanie je naplánované na 9. februára 2023 o 9:00. 

 

 

K bodu č. 10 

Záver                                             

                                            

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

.....................................................     ..................................................... 

    Ing. Martin Sokol               Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

 tajomník komisie                 predseda komisie 

 


